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Beskæftigelsesudvalget har i brev af 4. april 2017 stillet følgende spørgsmål nr. 

374 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif 

Lahn Jensen (S): 

 

Spørgsmål nr. 374: 

”Hvor mange udsatte kontanthjælpsmodtagere forventer ministeren at få i job eller 

uddannelse ved at sende et ”hyrdebrev” til kommunerne? ” 

 
Svar: 

Jeg vedlægger mit brev til kommunerne af 7. april 2017 til spørgerens orientering. 

 

Det er min klare forventning, at kommunerne som opfølgning på mit brev forhol-

der sig til, hvorvidt de i den enkelte kommune agerer i overensstemmelse med gæl-

dende lov om kommunernes forpligtelser over for netop kontanthjælpsmodtagere. 

På den baggrund forventer jeg også, at kommunerne i deres fremadrettede ageren 

over for målgruppen handler i overensstemmelse med gældende lov. 

 

Derudover har jeg bedt Styrelsen for Arbejdsmarked og Rekruttering om at sikre, 

at alle jobcentre bliver gjort bekendt med de gældende regler på området, og kom-

munerne vil få tilsendt en kommunefordelt opgørelse af antallet af personer, der 

ikke har modtaget et aktivt tilbud eller mentorstøtte i mere end et år. 
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